



MEMORANDUM OF UNDERSTANDING

Between

Rajamangala University of Technology Phra Nakhon (RMUTP)

and

Shenzhen Polytechnic (SZPT)



IN ORDER to promote co-operation between Rajamangala University of Technology Phra Nakhon (RMUTP) and Shenzhen Polytechnic (SZPT), the main contents are as follows:

To the extent feasible, both Institutes will encourage direct contact and co-operation between their faculty members, departments, and schools.

The two Institutes will endeavor to co-operate in education and research areas of mutual interest. Within fields that are mutually acceptable, the following general forms of co-operation will be pursued:

1. Student and staff exchanges
2. Staff development : training and further study
3. Co-research projects
4. Visiting lecturers

Themes of joint activities and the most appropriate way of utilizing the results achieved, arrangement for specific visits, exchanges, and other forms of co-operation will be developed mutually in each specific instance.

Both parties understand that all financial arrangements will have to be negotiated and will depend on the availability of funds.

HEREUPON the signatures of the representative of both Institutes will follow in the hope of promoting mutual friendship and co-operation. The MOU will remain in effect until one part notifies the other of its wish to terminate the MOU at least ninety (90) days before the end of the academic year.

Assoc. Prof. Duangsuda Taechotirote
President

Rajamangala University of Technology Phra Nakhon

Date: 23-05-08

Mr. LIU Hongyi
President

Shenzhen Polytechnic

Date: 2008.5.23



深圳职业技术学院
拉贾曼格拉技术大学法拉宏分校



合作备忘录

本协议旨在增进拉贾曼格拉技术大学法拉宏分校 (RMUTP) 和深圳职业技术学院 (SZPT) 之间的合作, 主要内容如下:

协议双方在适当条件下推进双方院、系、所之间的直接接触和合作。

双方致力于彼此感兴趣的教育和科研方面的合作, 在适当范围内推进下列总体形式的合作:

1. 学生和教师互换;
2. 教师进修: 培训和继续学习;
3. 合作研究项目;
4. 教师访问。

双方根据不同情况确定合作项目, 切实利用现有成果, 安排不同的访问、交流以及其他形式的合作。

双方确认所有财务安排需经重新协商, 并需考虑资金是否充足。

签字双方代表希望通过本协议增进彼此之间的友谊和合作。任何一方终止本协议需在学年结束前至少九十 (90) 天告知对方。

拉贾曼格拉技术大学法拉宏分校
校长

深圳职业技术学院
校长

Duangonda T

劉德一

日期:

23-05-08

日期:

2023.5.23